
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. 
augusztus 12-én - pénteken - de. 9.00 órakor megtartott r e n d k í v ü l i 
ülésérıl. 
 
A képviselı-testület rendkívüli ülésének helye: a Polgármesteri Hivatal 
Díszterme 
 
Jelen vannak a rendkívüli képviselı-testületi ülés megkezdésekor: Dr. 
Juhász Endre alpolgármester, Ötvös Attila, Dr. Kis Ágnes, Buczkó József, 
Kovács Zsolt, Oláh Miklós, Tóth Imre, Dombi György képviselık 
 
A képviselı-testület rendkívüli ülésérıl távol maradtak:  Szólláth Tibor 
polgármester, Török István képviselı 
 
A Polgármesteri Hivatal részérıl jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyzı, Maginé 
dr. Csirke Erzsébet aljegyzı, Kissné Barta Piroska a Városfejlesztési és 
Gazdálkodási Iroda irodavezetı, Agárdi László a Városfejlesztési és 
Gazdálkodási Iroda mőszaki ügyintézı, Nagyné Bózsár Katalin egészségügyi és 
szociális intézményi és személyzeti ügyintézı, dr. Molnár Anett 
jegyzıkönyvvezetı, Tóth Csaba informatikus 
 
A napirendi pontokhoz meghívottként jelen volt még: 
 
A 1.) napirendi 
pont 
tárgyalásánál: 

Nyesti Szabolcs a Nyír-Flop-Holding Generálkivitelezı, 
Szállító és Szolgáltató Kft (4400 Nyíregyháza, Derkovits 
u. 119/a.) ügyvezetı igazgatója 

 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr köszöntötte a képviselı-testület tagjait, 
és tájékoztatta a megjelenteket, hogy Szólláth Tibor polgármester úr nélkül 
folytatják le az ülést. Megállapította, hogy 8 fı képviselı jelenlétével az ülés 
határozatképes, azt megnyitotta. Ezek után a jegyzıkönyv-hitelesítı személyére 
kért javaslatot.  
 
Buczkó József képviselı úr  Tóth Imre képviselı urat javasolta jegyzıkönyv-
hitelesítınek. 
 
A képviselı-testület Tóth Imre képviselıt, mint jegyzıkönyv-hitelesítıt 7 igen 
szavazattal (Tóth Imre képviselı nem szavazott) - külön határozat hozatala 
nélkül - elfogadta. 
 



 933 

Dr. Juhász Endre alpolgármester úr javasolta, hogy a képviselı-testület a 
meghívóban közölt napirendek közé vegyen fel és tárgyaljon meg egy új 
napirendet: 
 
- „Elıterjesztés a Hajdúnánáson elrendelt tüdıszőrési vizsgálatok költségei 

fedezetének biztosítására, a szőréssel kapcsolatos szolgáltatási megállapodás-
tervezet elfogadására” 

 
A fenti napirendet a meghívóban szereplı utolsó napirend után javasolta 
megtárgyalni és felhívta továbbá a képviselık figyelmét, hogy a napirendi 
pontok elfogadásához a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és 
Mőködési Szabályzatáról szóló 4/2011. (IV. 04.) Önkormányzati Rendelet 6. § 
(4) bek. szerint minısített többségő szavazásra van szükség. 
 
A képviselı-testület a meghívó szerinti napirendi pontok megtárgyalását 8 igen 
szavazattal (egyhangúlag) - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
(A napirendi pontok elfogadása után Szabóné Marth Éva képviselı asszony 
megérkezett, így a testület 9 fıvel folytatta tovább az ülést.)  
 
 
Napirendi pontok: 
 
1.) Elıterjesztés a „városi bölcsıde kapacitásfejlesztésére és szolgáltatási 

körének bıvítése” tárgyú építési szerzıdés módosítására 
 Elıadó: Dr. Juhász Endre alpolgármester 
 
2.) Elıterjesztés a 292/2011. (VII. 26.) számú Képviselı-testületi Határozat 

módosítására 
 Elıadó: Dr. Juhász Endre alpolgármester 
 
3.) Elıterjesztés az Okkal-Más-Okkal Ifjúsági Egyesület (4080 Hajdúnánás, 

Kazinczy u. 19.) kérelméhez 
 Elıadó: Dr. Juhász Endre alpolgármester 
 
4.) Elıterjesztés a Hajdúnánáson elrendelt tüdıszőrési vizsgálatok költségei 

fedezetének biztosítására, a szőréssel kapcsolatos szolgáltatási 
megállapodás-tervezet elfogadására  

 Elıadó: Dr. Juhász Endre alpolgármester 
 
5.) Különfélék 
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ELSİ NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a „városi bölcsıde 
kapacitásfejlesztésére és szolgáltatási körének bıvítése” tárgyú építési szerzıdés 
módosítására 
Elıadó: Dr. Juhász Endre alpolgármester 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel 
kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Oláh Miklós képviselı úr  megkérdezte, hogy a közremőködı szervezettel és a 
közbeszerzési szakértıvel történt-e egyeztetés az elıre nem látható akadály 
bizonyítása és a szerzıdésmódosítás kérdésében. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy a közbeszerzési szakértı 
elfogadhatónak tartja a megjelölt indokot és a szerzıdés módosítása a vele 
történı folyamatos egyeztetés mellett történt. A közremőködı szervezettel 
kapcsolatban nem tudott pontos választ adni, erre felkérte a Városfejlesztési és 
Gazdálkodási Iroda vezetıjét. 
 
Kissné Barta Piroska irodavezetı válaszában elmondta, hogy a közremőködı 
szervezettel folyamatos volt az egyeztetés, hiszen a számlák benyújtásából már 
kitőnt az elıre látható késedelem, ám ennek indokolása a kivitelezı feladata 
volt, hiszen a részszámlák benyújtása az ı felelıssége nem az önkormányzaté. 
 
Dr. Kis Ágnes képviselı asszony kérdése arra irányult, hogy ezen az akadályon 
kívül, a szerzıdésmódosítás után egyéb ok nem fog-e felmerülni a kivitelezı 
oldalán, ami a teljesítést gátolná, továbbá felvetette az E-on felelısségének a 
megállapítását, hiszen akár kártérítési követelés alapja is lehet az E-on 
mulasztása. 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı szerint a képviselı asszony felvetésének van alapja, ám az 
okozati összefüggés bizonyítása problémát jelenthet, továbbá a kártérítési 
követelés összegét is nehéz meghatározni ilyen esetekben. Az E-on álláspontját 
is meg kell hallgatni, illetve vizsgálni és a hozzáállásuk függvényében a 
Képviselı-testület megfontolhatja, hogy további lépéseket kíván-e tenni ez 
ügyben. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr megjegyezte, nem állt elég idı a 
rendelkezésükre ahhoz, hogy a késedelem okát minden szemszögbıl 
megvizsgálják, és a felelısség kérdésében állást tudjanak foglalni, de 
mindenképpen kivizsgálásra kerül az ügy. 
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Szabóné Marth Éva képviselı asszony azt kérdezte, hogy az új 
szerzıdésmódosítás befolyásolja-e az önkormányzat és a pályáztató cég közötti 
megállapodást, azt is módosítani kell-e. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr válaszában elmondta, ez mindenképpen 
érinti a közremőködı szervezettel kötött megállapodást, hiszen annak 
módosításához szükség van a Képviselı-testület hozzájárulása, éppen ezért kell 
most ezt az ügyet tárgyalni. Indokolási kötelezettségünk van, amit remélhetıleg 
nem fognak vitatni. A másik kérdés a számlázási rend módosítása, ami nekik 
csak elıny, így ez valószínőleg nem okoz problémát. 
 
Tóth Imre képviselı úr azt a kérdést vetette fel, hogy a kivitelezı cég 
tudhatott-e a kapacitási problémákról, és ha igen, akkor miért nem kezdte el az 
egyeztetéseket korábban az E-onnal, nem ebben történt-e az idıbeli megcsúszás. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy tudott róla mind a 
kivitelezı, mind a testület, hiszen a költségvetésben a kapacitás-növelés 
költségei szerepelnek, tehát ebben a kérdésben idıbeli megkésettségrıl nem 
lehet szó. 
 
Oláh Miklós képviselı úr  erre a kérdésre adott válaszában elmondta, hogy a 
tervezés szakaszában a közmőegyeztetések is megtörténtek, és az E-on tudta, 
hogy a kapacitás növelésére lesz szükség, majd a kész tervet is jóváhagyta, a 
konkrét igénybejelentésre viszont nem reagált idıben. 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı a 2. határozati javaslat alábbi szövegszerő módosítását 
kérte: „A Képviselı-testület szükségesnek tartja a Hajdúnánási Óvoda és Városi 
Bölcsıde vezetıjével történı egyeztetést….” 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban más kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés 
elsı határozati javaslatáról. 
 
A Képviselı-testület az elıterjesztés elsı határozati javaslatát 8 igen szavazat és 
1 tartózkodás (Oláh Miklós) mellett elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
303/2011. (VIII. 12.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete „A hajdúnánási 
Városi Bölcsıde kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének szélesítése a 
hátrányos helyzető gyermekek esélyeinek javítása érdekében” címő, ÉAOP-
4.1.3/B-2f-2010-0009 azonosító számú támogatás megvalósítása során a 
„városi bölcsıde kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének bıvítése” 
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tárgyában a Nyír-Flop-Holding Generálkivitelezı, Szállító és Szolgáltató 
Kft-vel (4400 Nyíregyháza, Derkovits u. 119/a.) 2010. december 27-én 
megkötött építési szerzıdést a határozat mellékletében szereplı 
szerzıdésmódosítási-tervezet szerinti tartalommal kívánja módosítani. 

 
A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a tárgyi építési 
szerzıdést a határozat mellékletében foglalt tartalommal módosítsa. 

Felelıs:  Szólláth Tibor polgármester 
Határid ı: 2011. augusztus 14. 

 
  Tóth Imre 
  jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés 
második határozati javaslatáról, Dr. Kiss Imre jegyzı által javasolt szövegszerő 
módosítással. 
 
A Képviselı-testület az elıterjesztés második határozati javaslatát 9 igen 
szavazattal (egyhangúlag) elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
304/2011. (VIII. 12.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete szükségesnek tartja 
„A hajdúnánási Városi Bölcsıde kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének 
szélesítése a hátrányos helyzető gyermekek esélyeinek javítása érdekében” 
címő ÉÁOP-4.1.3/B-2f-2010-0009 azonosító számú támogatás során a 
Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Kasza u. 3.) és a Városi Bölcsıde 
(4080 Hajdúnánás, Marx Károly u. 10.) vezetıjével történı egyeztetést – a 
bölcsıdei épület befejezéséig – az érintett gyermeklétszám elhelyezésérıl. 

Felkéri a polgármestert a Hajdúnánási Óvoda és a Városi Bölcsıde 
vezetıjével történı egyeztetésre. 

Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határid ı: 2011. augusztus 31. 

 
  Tóth Imre 
  jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
( A szavazás után Nyesti Szabolcs távozott a terembıl.) 
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MÁSODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a 292/2011. 
(VII. 26.) számú Képviselı-testületi Határozat módosítására 
Elıadó: Dr. Juhász Endre alpolgármester 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel 
kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. Mivel az elıterjesztéssel 
kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, így szavazást rendelt el. 
 
A Képviselı-testület az elıterjesztés határozati javaslatát 8 igen szavazattal 
(Oláh Miklós képviselı úr nem szavazott) elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
305/2011. (VIII. 12.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a 292/2011. (VII. 26.) 
számú Képviselı-testületi Határozatát a következık szerint módosítja: 
 
Az emléktábla szövegébıl a „lakott és”, valamint „aki” szavak törlésre 
kerülnek, ez által az emléktábla szövege a következı: 
 

Ebben az épületben rendelt  
Dr. Nikodemusz István  

(1892-1955) 
Tüdıgyógyászként és röntgen szakorvosként 34 éven át gyógyította a város 

lakosságát. 
A Tüdıgondozó Intézet létrehozásával országosan az elsık között vette fel a 

harcot a pusztító népbetegség, a tbc ellen. 
 

A III. Hazaváró Ünnep alkalmából állíttatta  
Hajdúnánás Városi Önkormányzat  

2011. augusztus 20-án. 
 

A képviselı-testületi határozat egyéb rendelkezései változatlan tartalommal 
hatályban maradnak. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a határozattal kapcsolatos intézkedések 
megtételérıl gondoskodjon.  
 
Felelıs:  Szólláth Tibor polgármester 
Határid ı: 2011. augusztus 20.  

 
  Tóth Imre 
  jegyzıkönyv-hitelesítı 
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HARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés az Okkal-
Más-Okkal Ifjúsági Egyesület (4080 Hajdúnánás, Kazinczy u. 19.) kérelméhez 
Elıadó: Dr. Juhász Endre alpolgármester 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel 
kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. Mivel az elıterjesztéssel 
kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, így szavazást rendelt el. 
 
A Képviselı-testület az elıterjesztés elsı határozati javaslatát 9 igen szavazattal 
(egyhangúlag) elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
306/2011. (VIII. 12.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az Okkal-Más-Okkal 
Ifjúsági Egyesület (4080 Hajdúnánás, Kazinczy u. 19.) által a TÁMOP-
5.5.1.B-11/2 kódjelő „A családi közösségi kezdeményezések és programok 
megerısítése” címő pályázati felhívásra benyújtani kívánt pályázatban 
bemutatott célok megvalósulását támogatja. 
 
A képviselı-testület a pályázat megvalósításához pénzügyi támogatást nem 
biztosít.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy az Okkal-Más-Okkal Ifjúsági Egyesület (4080 
Hajdúnánás, Kazinczy u. 19.) elnökét a képviselı-testület döntésérıl 
értesítse. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határid ı: 2011. augusztus 20.  

 
  Tóth Imre 
  jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
NEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a 
Hajdúnánáson elrendelt tüdıszőrési vizsgálatok költségei fedezetének 
biztosítására, a szőréssel kapcsolatos szolgáltatási megállapodás-tervezet 
elfogadására 
Elıadó: Dr. Juhász Endre alpolgármester 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel 
kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
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Dr. Kiss Imre jegyzı elmondta, hogy 2010-ben hasonló volt a helyzet, akkor a 
Képviselı-testület megalkotta a polgárok személyi adatainak és lakcímének 
nyilvántartásával kapcsolatos egyes kérdésekrıl szóló 18/2010. (VI. 28.) 
Önkormányzati Rendeletét. Ebben a rendeletben szerepel az, hogy az eKözig 
Zrt. végezheti az ilyen feladatokat, így a kérelmet el kell fogadnunk. 
 
Dombi György képviselı úr  azt kérdezte, hogy az értesítık kikézbesítése 
történhet-e kézbesítık által és nem postai úton. 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı szerint természetesen kézbesítık által fog történni az 
értesítık kihordása, hiszen ez a költségkímélıbb megoldás. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban más kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés 
határozati javaslatáról. 
 
A Képviselı-testület az elıterjesztés határozati javaslatát 8 igen szavazat 
(Buczkó József képviselı úr nem szavazott) mellett elfogadta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
307/2011. (VIII. 12.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete - figyelemmel a 
Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Szakigazgatási Szerv 
Hajdúböszörményi, Polgári Kistérségi Népegészségügyi Intézete, valamint a 
Kenézy Kórház tájékoztatására - a hajdúnánási lakosság 30 év fölötti 
korosztályának (kb. 11.500 fı) kötelezı tüdıszőrési vizsgálata költségei 
fedezetére   250.000,- Ft keretösszeget biztosít az önkormányzat 2011. évi 
költségvetésének általános tartaléka terhére. 

 
Felkéri a polgármestert a tüdıszőréssel kapcsolatos szolgáltatási 
megállapodás aláírására, továbbá a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester         
Határid ı: 2011. szeptember 5.  

 
kmft. 

 
 
  Tóth Imre 
  jegyzıkönyv-hitelesítı 
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Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Juhász Endre alpolgármester úr 
megköszönte a testület tagjainak és a meghívottaknak a megjelenést, a végzett 
munkát és a képviselı-testület rendkívüli ülését 9 óra 32 perckor lezárta. 
 
 

kmft. 
 

 Dr. Juhász Endre      Dr. Kiss Imre  
   alpolgármester            jegyzı 
 

Tóth Imre 
jegyzıkönyv-hitelesítı 

 
 
 
 
 


